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Marriage can be a real killer.

One of the most critically acclaimed suspense writers of our time, New York Times
bestseller Gillian Flynn takes that statement to its darkest place in this unputdownable
masterpiece about a marriage gone terribly, terribly wrong. The Chicago Tribune
proclaimed that her work “draws you in and keeps you reading with the force of a
pure but nasty addiction.” Gone Girl’s toxic mix of sharp-edged wit and deliciously
chilling prose creates a nerve-fraying thriller that confounds you at every turn.

On a warm summer morning in North Carthage, Missouri, it is Nick and Amy Dunne’s
fifth wedding anniversary. Presents are being wrapped and reservations are being
made when Nick’s clever and beautiful wife disappears from their rented McMansion
on the Mississippi River. Husband-of-the-Year Nick isn’t doing himself any favors with
cringe-worthy daydreams about the slope and shape of his wife’s head, but passages
from Amy's diary reveal the alpha-girl perfectionist could have put anyone dangerously
on edge. Under mounting pressure from the police and the media—as well as Amy’s
fiercely doting parents—the town golden boy parades an endless series of lies, deceits,
and inappropriate behavior. Nick is oddly evasive, and he’s definitely bitter—but is he
really a killer?

As the cops close in, every couple in town is soon wondering how well they know the
one that they love. With his twin sister, Margo, at his side, Nick stands by his innocence.
Trouble is, if Nick didn’t do it, where is that beautiful wife? And what was in that
silvery gift box hidden in the back of her bedroom closet?

作者介绍: 

With her razor-sharp writing and trademark psychological insight, Gillian Flynn delivers
a fast-paced, devilishly dark, and ingeniously plotted thriller that confirms her status as
one of the hottest writers around.
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补标记：一本看了目录就知道结尾的“悬疑”小说，能看电影的就不要浪费时间在书上
面了

-----------------------------
简单易读的小说。男主第一页看起来就有点不讨喜，果然写自己的故事如果真实起来人
性暴露之后总是显得面目可憎。老婆就是functional
psychopath吧，读书时期开始做的事情机已经非常控制狂了，复仇的强度真的不是普
通人可以承受的。算不上愉快的阅读过程，总之两个角色都非常让我抓狂。糟糕的人性
与对彼此贯彻的了解。婚姻就是pretend to be someone else and give what you
have?最后一页Nick说我对你好是”因为可怜你，因为你每天起来都要做这个你“。其
实结局比起整本书来说算是可以接受的了。女主读心理学，父母都是教育心理学专家，
这本书简直太黑学心理的人了吧！！下一本一点要读一本愉悦的书！

-----------------------------
Amazing.

-----------------------------
The ending is killing me.

-----------------------------
Creepy
love...第一part写的让人不太容易进入状况，但是Amy的日记这个点还是很精彩的。结
局虽然有点出乎意料但也是情理之中，没有比这更好的了。



-----------------------------
前半部太慢了，后面真的amy出现开始节奏紧凑起来。看的背脊有点发凉，摊上这样一
个极品也只能自己变成极品然后pretend to be happy forever了。

-----------------------------
A girl with this kind of persistence, why sticking to the Able Andy.

-----------------------------
What kind of love do you prefer? The love that pushes you, desplines you, makes you
uncomfortable but makes you a better one, or the love allowing you to be yourself?
Nick thought he was bored to the former kind of love, so he had an affair with a collage
girl. However, after being framed by his wife, he found he was attached to the
psychotic one.

-----------------------------
很诧异地发现作者是位年轻的女士！而且长的还不错！并且有个正常的家庭!
在考虑是不是再看一半她的书。这本书的构思真的很好。当然最后有点仓促，那是为了
让她及时回到家，否则她老公那边就撑不下去了。
真的很好。听说要拍电影，不知道能表达得到多少。
也正是因为要拍电影，图书馆的工作人员对我说，你不能续借了，这本书有5个预约啦
！想起了门罗刚得奖那会...无论如何，还是很高兴有人和我一样愿意看书...

-----------------------------
挺玄乎，但感觉不够。

-----------------------------
脑子里全是艾弗莱克的颜读下去的

-----------------------------
可怕的相爱 相爱相杀

-----------------------------
因为电影。无甚意思。不推荐

-----------------------------
原本只是想看这部年度话题电影，可是没找到下载的地方，就买了本书看。头几章，我
觉得Amy是个敏感细腻想太多的女人，和很多女人都一样，当然这越看到后来越不是这



么回事。不过我倒是也认为随着故事的展开，因为Amy实在是被描写有点过于manipul
ative，很多人可能会渐渐忘了Nick也确实是个渣男的事实。总之，这是个重口味的故事
，我还想看看电影，虽然我觉得电影在人物心理刻画方面不可能比书好了。

-----------------------------
看这书有看美剧的感觉！

-----------------------------
我只能说这世界上有心理如此病态的人真是太可怕了。强力推荐，女性也能写好悬疑小
说的证明。我觉得Gillian Flynn某些方面有点像宫部美雪……

-----------------------------
無法預見到的結局，雖然不是我想要的，但也許是Nick想要的。

-----------------------------
Totally love the first part. But the ending is killing me.

-----------------------------
讽刺有力诡诈的语言，反“浪漫”的爱情惊悚故事。

-----------------------------
婚姻诛心

-----------------------------
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